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INTERPELACJA

w sprawie waloryzacji funduszu sołeckiego

Szanowny Panie Wójcie,

Zwracam się z wnioskiem o rozważenie waloryzacji funduszu sołeckiego w naszej gminie. 
W związku z rosnącą inflacją oraz dynamicznie zmieniającymi się kosztami usług i materiałów 
budowlanych, fundusze przeznaczane na sołectwa nie odzwierciedlają już ich rzeczywistych 
potrzeb.

Waloryzacja funduszu pozwoliłaby sołectwom na sprawne realizowanie planowanych inwestycji 
oraz projektów, które są istotne dla lokalnych społeczności. Warto uwzględnić, że bez waloryzacji, 
wiele z tych projektów może zostać zaniechanych lub znacznie opóźnionych, co negatywnie 
wpłynie na rozwój gminy. Jest to nie tylko kwestia równoważenia kosztów, ale także zapewnienia 
równego rozwoju wszystkim sołectwom w gminie.

Proszę o pozytywne rozpatrzenie tej interpelacji oraz wdrożenie stosownych zmian.

Z poważaniem 
Kamila Mamczarek


